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Summary

        
The study was undertaken to describe some characteristics of subcortical brain activity during the development of an experimentally induced seizure disorder in the cat, as well as to test inhibitory effects of caudate counterstimulation. A further objective was to assess the use of closed circuit TV monitoring for the evaluation of clinical symptoms in an experimental model of limbic epilepsy.


        
The analysis of event related potentials, spectral coherences and phases was especially suitable in order to detect a gradual lowering of the seizure threshold during the establishment of a unilateral Nucl. amygdalae epileptic focus. The results demonstrated evidence for the proceeding importance of hippocampal involvement during the development of seizure activity originating in the ipsilateral amygdala. No evidence, however, could be found for the existence of inhibitory functions triggered by stimulation of the ipsilateral caudate nucleus. The simultaneous split-screen TV monitoring of EEG and partial complex symptoms proved to be a valuable tool for the documentation of seizure patterns during the kindling procedure.


      
        
Zusammenfassung

        
Die Studie diente dazu, bestimmte Eigenschaften subkortikaler Aktivitäten zu beschreiben, die innerhalb des Kindlingprozesses bei der Katze beobachtet werden. Außerdem wurde untersucht, ob durch .Gegenstimulation' im N. caudatus eine inhibitorische Wirkung erzielt werden kann. Die in der klinischen Forschung erfolgreiche Methode der Video-Stimultan-Doppelbild-Aufzeichnung wurde zur Untersuchung eines experimentellen Epilepsie-Modells herangezogen.


        
Durch Verwendung der Techniken evozierter Potentiale und spektraler Kohärenz- und Phasen-Analysen ergaben sich Befunde, die das Absinken der Erregbarkeitsschwelle im Kindlingprozeß widerspiegeln. Es zeigte sich eine Beziehung hippokampaler Strukturen zu den durch Amygdala-Reizung hervorgerufenen Aktivitätsmustern. Für eine Aktivierung anfallshemmender Mechanismen durch Kaudatus-Stimulation fand sich kein Hinweis. Die Video-Simultan-Doppelbild-Aufzeichnung erwies sich als ein wertvolles Hilfsmittel für die Dokumentation und Analyse der durch Kindling induzierten Anfallssymptome.


      

Key-Words

Kindling - Antikindling - Evoked potentials - Coherence- and phase-analysis - Videodocumentation
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